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Justerarnas signaturer 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden Karin Lekberg(s) och Lars Jilmstad (m) 

och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. Justering sedvanligt 

genom e-post och vid lämplig tidpunkt hos Thomas Kultti på 

förvaltningen. 

 

§ 2 Genomgång av föregående protokoll  

Protokoll från 10 maj godkändes 

 

§ 3 Rapport från Förvaltningens gällande nystartade 

företag 

Genomgång av nystartade och nyregistrerade företag i Farsta 

stadsdelsområde  januari tom juni månad. 

I genomsnitt registreras cirka 6 nya företag i Farsta per månad.  

Majoriteten av företag är aktiebolag utan anställda. 

I juni registrerades ett företag inom IT reparation med 100- 200 

anställda. 

Rådet önskar en ” balanslista” gällande nettot av in-och 

utflyttade företag per år. 

 

§ 4 Inbjudan till träff med Farsta Företagsgrupp och 

representant för Gubbängens företagsområde 

Förslaget är att rådet gemensamt med SBR bjuder in 

representanter för de två företagsområden under våren 2018 då 

reviderad översiktsplan (ÖP) och uppdaterad information om 

omlokaliseringen av Slakthusområdet till Larsboda bör vara klart. 

 

§ 5 Genomgång av handlingsplan för ett tryggt Stieg 

Trenters torg 

Förvaltningen redovisar handlingsplanen. 

 

§ 6 Förvaltningens nya organisation 

Kerstin Sandström informerar om förvaltningens nya 

organisation där antalet avdelningar utökas med en avdelning, 

Stadsutvecklingsavdelningen.  
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Justerarnas signaturer 

Pågår rekrytering av avdelningschef till avdelningen som 

innefattar de verksamheter som har medborgarkontakter och 

planerar att starta januari 2018. 

 

§ 7 Övriga frågor 

Karin Lekberg efterfrågar fortsatt diskussion inom rådet hur 

stadsdelsnämnden och förvaltningen kan samarbeta med 

fackförvaltningar och bolag gällande en gemensam 

kommunikationsplattform för Farsta, i samband med planeringen 

av nya bostäder, arbetsplatser och park områden. 

 

Lars Jilmstad informerar om osäkra postleveranser i Fagersjö. 

 

Kerstin Sandström informerar om att förvaltningen sökt medel 

av kulturförvaltningen för att utreda möjligheten att starta lokala 

kulturhus. Planen är att Aktivitetshuset Tuben och Mötesplats 

Fagersjö startar kulturhusverksamhet. 

 

Lars Bäck informerar om det pågående arbetet med att 

samordna Stockholm Läns Landsting med andra Landsting för att 

bilda en region Stockholm. 

 

Nästa möte 

Nästa möte är onsdagen den 8 november kl. 16.15. 

 

 


